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ZAPISNIK sa 7. sjednice
Gradskog vijeća Grada Pule,

održane 25. veljače 2014.godine (utorak)
u Komunalnoj palači , Pula, Forum 1

Sjednicu je u 17,00 sati otvorio ROBERT CVEK, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule (IDS-
HNS-ZELENI), koji je sjednici predsjedavao. 
Radi utvrđivanja prisutnosti i kvoruma izvršio je prozivanje vijećnika. 
Obavještava da su vijećnici Vera Radolović, Radovan Cvek i Janko Žužić, opravdali izostanak sa 
sjednice. 

PRISUTNI – ODSUTNI 
Red
Br.

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE

1. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-HNS-ZELENI B.Miletić-mir.mandata; 
-od 17.10 sati prisutan

2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-HNS-ZELENI

3. ALEN DAMIJANIĆ IDS-HNS-ZELENI

4. MARKO MARTINČIĆ IDS-HNS-ZELENI

5. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-HNS-ZELENI

6. GORDANA FERENČIĆ IDS-HNS-ZELENI

7. ARDEMIO ZIMOLO IDS-HNS-ZELENI

8. ROBERT CVEK IDS-HNS-ZELENI

9. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-HNS-ZELENI

10. VIKTOR LAZARIĆ IDS-HNS-ZELENI

11. JADRANKA ČERNJUL IDS-HNS-ZELENI

12. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-HNS-ZELENI

13. GORDANA PETERŠIĆ IDS-HNS-ZELENI

14. LUKA BLAGOVIĆ IDS-HNS-ZELENI

15. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE

16. RADOVAN CVEK SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE

Odsutan

17. VERA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE

Odsutna

18. IVAN LASIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE

19. ELENA VIAN SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE

20. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE

21. DEJAN JANKOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE

M.Galo-mir.Mandata

22. BRUNO NEFAT LADONJA

23. MAURICIO LICUL LADONJA

24. ZRINKO KAJFEŠ HDZ-HDS

25. JANKO ŽUŽIĆ HDZ-HDS Odsutan

IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, konstatira da je 
prisutan 21 od ukupno 25 vijećnika, a nakon dolaska Valtera Boljunčića tijekom utvrđivanja 
dnevnog reda prisutno je 22 vijećnika, te da GV može pravovaljano odlučivati. 
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OSTALI PRISUTNI :
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule,
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule,
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,
DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu,
MIRNA RADOLOVIĆ, pomoćnik pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu Pula, 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti,
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za kulturu,
SANJA KRELJA i DENIS MARAS, službenici Upravnog odjela za kulturu
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule,
NIKOLINA RADULOVIĆ, p.o. pročelnica Sluzžbe za unutarnju reviziju, 
GIORDANO SKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje,
LEO POROPAT, Protokol Grada Pule,
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula, 
IGOR ŠKATAR, direktor JTP Pulaprometa d.o.o. Pula,
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka Pula d.o.o. Pula, 
RENATO PERC, direktor JTP TRŽNICA, Pula,
DEAN STARIĆ, direktor JTP Vodovod Pula,
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor JTP Pula Parking Pula,
DRAGO GLUMAC, direktor JTP Castrum 97 d.o.o. Pula, 
VESNA DUKIĆ, direktorica JTP Kaštijun d.o.o. Pula,
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula, 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječji vrtići Pula,
GORDANA JEROMELA–KAIĆ, ravnateljica INK – Gradsko kazalište Pula,
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučkog otvorenog sveučilišta Pula,
DENIS STIPANOV, voditelj Službe zaštite i spašavanja pri Vatrogasnoj zajednici Istarske 
županije,

POZDRAVLJA:
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE , gosp. Borisa Miletića
- ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA gđu. Elenu Puh-Belci i gosp. Fabrizia Radina
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAV
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA (Zdenka Višković–Vukić-opr izost.)
- predstavnike MEDIJA, 
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik
- i ostale GOSTE 

PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA

Predsjednik uvodno izlaže: Prvi poziv za 7. sjednicu Gradskog vijeća s materijalima, dostavljen je
vijećnicima dana 19. veljače 2014. godine.
Također uz to, na znanje vijećnicima dostavljeno je Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava 
Proračunske zalihe za siječanj 2014. godine.
Dana 20. veljače 2014. godine dostavljena vam je dopuna dnevnog reda s materijalima za točku

- 13. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti za stjecanje udjela u kapitalu   
   društva Uljanik marina d.o.o. Pula.



4

Danas 25. veljače 2014. veljače dostavili smo vam drugu dopunu dnevnog reda s točkom:
- 14. Donošenje Programa rada Gradskog vijeća za 2014. godinu, uvažavajući prijedlog za 
dopunu Kluba vijećnika SDP-a.

Materijali za 7. sjenicu te izvješća o radu radnih tijela vijećnicima su dostavljeni elektronskim 
putem. Također materijali za sjednicu objavljeni su na web stranici Grada Pule.

Prije utvrđivanja dnevnog reda, napominje da su vijećnicima dana 30. siječnja 2014. sukladno 
zakonu o lokalnoj samoupravi i zakonu o proračunu, na znanje dostavljene odluke Gradonačelnika, 
a koje se odnose na Rješenja o imenovanju predstavnika Grada Pule u tijelima javnih ustanova, te 
vam je dostavljeno

- Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje i danim jamstvima za razdoblje od 01. 
srpnja do 31. prosinca 2013. godine

- Izvješće o korištenju sredstava Proračunske zalihe proračuna Grada Pule za mjesec 
prosinac 2013. godine.

NA DAN ODRŽAVANJA SJEDNICE VIJEĆNICIMA SU NA KLUPE DOSTAVLJENI
SLIJEDEĆI MATERIJALI :

- Današnji dnevni red 7. sjednice dopunjen je sa točkom 14.:
„Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća za 2014. godinu“;

- Prijedlog vijećnika HDZ-a Zrinka Kajfeša za dopunu dnevnog reda;
- U vezi prijedlogom Zrinka Kajfeša pripremili smo vam usporedbu podataka vijećničkih

naknada sa drugim gradovima, koja vam je na klupama;
- Službene novine br. 11., 12., 3. i 14/13.

U vezi dnevnog reda, osim prije navedenog prijedloga Kluba vijećnika SDP-a, predsjednik 
utvrđuje da je 24.02.2014. sukladno članku 70. Poslovnika zaprimljen prijedlog vijećnika HDZ-a 
Zrinka Kajfeša da se dnevni red 7. sjednice dopunu s točkom

- «smanjenje naknade članovima Gradskog vijeća», s obrazloženjem kojeg imate na 
klupama.

Prijedlog vijećnika Zrinka Kajfeša za dopunu dnevnog reda predsjednik nije prihvatio, 
najprije iz formalno pravnih razloga jer vijećnik nije priložio pisani prijedlog odluke koju predlaže. 
Predsjednik upućuje na odredbu članka 33. i 34. Poslovnika Gradskog vijeća kojima je određeno da 
se : «Postupak donošenja akta pokreće pisanim prijedlogom akta.

Prijedlog akta sadrži pravni temelj za donošenje, tekst prijedloga akta, obrazloženje,
temeljna pitanja i ocjenu stanja koje treba urediti aktom, ocjenu potrebnih sredstava za 
provođenje akta, tekst odredaba važećeg akt koji se mijenja odnosno dopunjuje.
Uz prijedlog akta u pravilu se dostavlja odgovarajuća dokumentacija.

Međutim, uz sve to želi istaknuti da smatra kako vijećnici Grada Pule svoj posao obavljaju
časno, s velikim poštovanjem i pristupaju mu ozbiljno, savjesno i za svoj rad trebaju dobiti 
određenu naknadu. Vijećnici su neprekidno u kontaktu s građanima, nisu plaćeni samo zbog 
prisustva na sjednicama Gradsko vijeća već zbog rada s građanima te za sve ono što čine da se
njihova pitanja i problemi čuju u Gradskoj vijećnici. 

Grad Pula jedan je jedan od najtransparentnijih gradova što potvrđuje podatak Ministarstva 
financija da je Pula jedan od najštedljivih gradova u Republici Hrvatskoj. Ovaj Grad dobro pazi na 
svoja proračunska sredstva i gleda na svaku kunu što u konačnici znači da i ovi vijećnici dobro 
obavljaju svoj posao te stoga i zaslužuju određenu naknadu za svoj trud. Naknada je u ovom slučaju
zaista minimalna, nije se mijenjala od 1998. godine te za predsjednika Gradskog vijeća iznosi 
1.000,00 kuna, a za vijećnike i zamjenike predsjednika Gradskog vijeća iznose 700,00 kuna.
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Također mora naglasiti kako su gradovi koji su donijeli slične privremene mjere ukidanja
naknade, gradovi koji su neuredno vođeni i koji su u velikim dugovima, što sa Gradom Pulom 
nikako nije slučaj.

Čisto radi bolje informiranosti naših građana izvučene su naknade u ostalim po veličini
sličnim ili manjim gradovima i podaci su slijedeći:
Grad Pula sa brojem stanovnika od 57.460 predsjednik Gradskog vijeća ima 1.000,00 kuna
naknadu, zamjenik predsjednika Gradskog vijeća 700,00 kuna i vijećnici po 700,00 kuna.
Grad Umag, još jedan grad u Istri, sa 13.467 stanovnika predsjednik Gradskog vijeća ima 1.500,00 
kuna naknadu, zamjenik 1.250,00 , vijećnici po 980,00 kuna. 
Dubrovnik sa 42.615 stanovnika, predsjednik ima 4.500,00 kuna, zamjenici 2.500,00 kuna, a
vijećnici 1.500,00 kuna. 
Šibenik sa 46.332 stanovnika, predsjednik ima 2.600,00 kuna, zamjenici 1.900,00 i vijećnici po
1.270,00 kuna.
Varaždin sa 46.916 stanovnika, predsjednik ima 30 % bruto osnovice plaće gradonačelnika, što po
nekom izračunu iznosi barem približno 5.000,00 kuna, vijećničke naknade iznose 1.000,00 kuna.
Slavonski Brod sa 53.531 stanovnikom, predsjednik ima 3.000,00 kuna, zamjenici 1.500,00 kuna, 
vijećnici po 1.000,00 kuna. 
Zadar sa 75.062 stanovnika, predsjednik ima 3.000,00 kuna, zamjenici 2.000,00 kuna, vijećnici
1.000,00 kuna.
Osijek 109.048 stanovnika, predsjednik ima 3.000,00 kuna i 1.500,00 kuna vijećnici.
Split sa 178.102 stanovnika, predsjednik ima 5.000,00 kuna, 2.000,00 kuna vijećnici.
Time želi konstatirati da su naše naknade najmanje 30 % do 100 i 200 % manje, niže u odnosu na 
ostale gradove slične veličine.

Slaže se da u vremenima recesije trebamo svi zajedno poduzeti što možemo kako bismo 
smanjili efekte krize, no važnije od toga je važno sagledati što je politička mjera, a što konkretna 
mjera koja u konačnici donosi uštede. Jedna od tih konkretnih mjera su i tableti koji su vijećnicima 
na stolovima radi konkretne uštede Proračuna Grada Pule. 

Napominje da svaki vijećnik, ukoliko smatra da svojim radom ne zaslužuje naknadu od
700,00 kuna, ima mogućnost istu ostaviti u Proračunu ili donirati, pokloniti onima za koje smatra da 
je potrebna.

Slijedom svega navedenog, stavlja na glasanje dnevni red sjednice Gradskog vijeća od 25. 
veljače 2014. godine sa 14 točaka, te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 14 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV», za 7. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Pule, utvrdilo slijedeći :

D N E V N I  R E D

1. Vijećnička pitanja
2. Svečana prisega - Danijel Ferić
3. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 6. sjednice Gradskog vijeća od 12.12.2013. godine 
4. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o stanju sustava zaštite i spašavanja na području 

Grada Pule u 2013. godini 
5. Donošenje Odluke o:

a) izmjeni Odluke o priključenju na sustav javne odvodnje 
b) izmjeni Odluke o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne odvodnje

6. Donošenje Odluke o:
a) prihvaćanju predstečajne nagodbe – Magma d.d. Zagreb 
b) prihvaćanju predstečajne nagodbe – Institut IGH d.d. Zagreb
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7. Donošenje Zaključka o:
a)ispravci Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

Škole za odgoj i obrazovanje Pula 
b)davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole Monte 

Zaro
c)davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole 

Vidikovac
d)davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole Stoja

8. Donošenje Odluke o:
a) razrješenju i imenovanju člana Odbora za izbor i imenovanja 
b) razrješenju i imenovanju člana Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i 

stambene odnose
c) razrješenju i imenovanju predsjednika Odbora za plan i financije

9. Donošenje Rješenja o imenovanju ravnateljice Istarskog narodnog kazališta–Gradskog   
kazališta Pula 

10. Donošenje Rješenja o:
a) imenovanju predsjednika i člana Upravnog vijeća Gradske knjižnice i čitaonice Pula 
b) imenovanju predsjednice i članova Upravnog vijeća Pula Film Festivala

11. Donošenje Zaključka o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pule
12. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka u 

Gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2014. godinu
13. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti za stjecanje udjela u kapitalu društva 

Uljanik marina d.o.o. Pula“ 
14.   Donošenje Programa rada Gradskog vijeća za 2014. godinu

AD – 1 VIJEĆNIČKA PITANJA

DIANA KUKIĆ DASKO :
Poštovane dame i gospodo, dobar večer svima.
Svoje pitanje uputila bih direktoru Herculanee, gospodinu Igoru Starom.
Možete li nas izvijestiti o ostatku radova u Flacijusovoj ulici, konkretnije hoće li radovi biti 
dovršeni u zadanom roku te hoće li po njenom otvaranju biti kakvih izmjena u prometovanju u 
okolnim ulicama.  Zahvaljujem. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem. 
Na postavljeno pitanje odgovorit će direktor Herulanee, gospodin Igor Stari. 

IGOR STARI :
Dobar dan svima.
Mi se nadamo da će radovi u Flacijusovoj ulici završiti do kraj trećeg mjeseca 2014. godine.
Položen je kolektor i spojen je novi dio kanala Pragrande sa starim dijelom. Teoretski ostaje 

još samo stotinjak m u Uljaniku i Obalni kolektor bi bio zatvoren.
Trenutno se rade na Flacijusovoj ulici radovi na ostaloj infrastrukturi, počeli su se postavljati 

ivičnjaci. Imamo struju, plin još telefoni, javnu rasvjetu i navodnjavanje. To se radi paralelno sa 
čišćenjem podzemnog dijela Pragrande od raskršća u Arsenalskoj do Kazališta, sa malim bagerom 
koji će ući unutra i čistiti će se taj dio koji nikada niti je bio očišćen, ima nekih pola metra taloga. 
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Predviđeno je da će se svi ti radovi završiti do kraja trećeg mjeseca. Znači do kraja trećeg mjeseca 
cesta bi bila u samom pogonu.

Što se tiče dionice u Uljaniku negdje smo na 60 % i pri kraju smo zaštite građevinske jame. 
Ima nekih tehničkih problema. Nailazi se na kaverne u Uljaniku, ali za sada radovi idu nekom
predviđenom dinamikom i mi se isto također nadamo da bismo u tom dijelu do kraja šestog mjeseca 
u potpunosti i završili s jednom ogradom da u Uljaniku dinamiku određuje samo brodogradilište, 
tako ukoliko se jave neki iznenadni dodatni radovi, da tako kažem, na opremanju brodova ili neki
drugi, onda se moramo prilagođavati njima, ali za sada sve upućuje na to da sva trasa bude gotova
do kraja trećega mjeseca, a u Uljaniku do kraja šestoga mjeseca, sukladno ugovorenom.
Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem direktoru Igoru Starom..
Riječ ima vijećnica Diana Kukić Dasko.

DIANA KUKIĆ DASKO :
Zadovoljna sam odgovorom sa izvođenjem radova. 
Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem.
Slijedeće pitanje postavlja gospodin Ivan Lasić. 

IVAN LASIĆ:
Dobar večer ili dobar dan svima.
Imam dva pitanja.
Prvo pitanje bih postavio gospodinu Gradonačelniku .

Radi se o slijedećem.
Na prvoj sjednici ovog Vijeća postavio sam pitanje vezano za gradska kupališta Valkane i Stoju. Na 
slijedećoj sjednici ovo Vijeće je donijelo odluku o raskidanju ugovora sa dosadašnjim 
koncesionarom. Nakon toga očekivao sam da će se nešto poduzeti u ovoj godini da bi se ipak 
građane sa malo ljepšim izgledom tih kupališta dočekali. 

Želim i molim Gradonačelnika da nam dade odgovor da li je što poduzeto i što se planira u 
ovoj godini vezano za tu problematiku.

Drugo pitanje imam za gospodina Damira Prhata, pročelnika Upravnog odjela za 
komunalni sustav i imovinu. 

Vijeće Mjesnog odbor Sveti Polikarp - Siscplac je dostavilo zaključak u kojem je istaknuo 
problem zaštite stanovnika koji čekaju prijevoz javnim prometom ispred Mornaričke crkve u 
Jeretovoj ulici u Puli, između broja 5 i 7, odnosno broja 7, da li se kafić ili kako hoćete bistro,
ispred ulaza u taj kafić, svakodnevno se nalaze parkirana vozila, tako da pješaci ne mogu ići 
pješačkim nogostupom, nego izlaze na kolovoz na prometnu ulicu kojom prolaze građani koji idu 
pješke u grad, kao i korisnici javnog prijevoza. Nije riješen problem stajališta autobusa tamo, 
ugroženi su ljudi koji čekaju, a također pješaci koji prolaze tom ulicom. Mislim da bi bilo potrebno
da se poduzmu mjere kako bi se uklonila nepropisno parkirana vozila na pločniku. Mislim da je to u 
ingerenciji gospodina Damira Prhata, koji daje nalog našem Trgovačkom društvu Pula Parking da 
ukloni ta vozila. Vjerujem da dva, tri puta kada bi se to odradilo da više ne bi bilo tih vozila tamo. 

Evo, toliko, molim za odgovor. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem na pitanju.
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 
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BORIS MILETIĆ :
Poštovane vijećnice, poštovani vijećnici, dobar dan svima, buon giorno a tutti.
Uzeti ću si pravo, možda, najprije prihvatiti vaš prijedlog i zamoliti kolegu Damira Prhata da 

s prometnim redarstvom i službama izvide tu lokaciju i da ukoliko je moguće se to popravi kako bi
pješaci i svi oni koji sudjeluju u prometu imali veću sigurnost.

Drugo je pitanje uređenja plaža 
Znate i sami da smo pokušali i za Stoju i za Valkane raspisati natječaj za koncesiju, da smo 

imali valjane ponude i za jednu i za drugu lokaciju, međutim, upravo na ovome Vijeću iz razloga
što ta valjana ponuda nije ispoštovala ugovorne obveze, nije u vremenskom roku koji je preciziran
zakonom dostavila valjanu lokacijsku dozvolu, mi jedino što smo mogli napraviti, poštujući zakon, 
bilo je raskinuti, odnosno donijeti takav zaključak o raskidanju tog ugovora.

E sada koja je naša intencija ?
Intencija je da u vremenima krize, kada doista trebamo racionalno gospodariti novcima, za 

one aktivnosti za koje smatramo da bi bilo moguće naći i interes privatnog kapitala, dakle, cijelo 
vrijeme se govori u našoj državi kako su potrebne nove investicije, a da ne može javni sektor sve 
sam, neophodan je i privatni sektor. Nama je cilj, ukoliko je ikako moguće, dati sve od sebe, 
pokušati napraviti sve, kako bi to uređenje financirao privatni kapital, a ne proračunska sredstva, jer 
znate i sami koliko potreba imamo u našem gradu, da ova kriza nas, kao što nije ni Grad Pulu
mimoišla, i da su potrebe za izdvajanjem sredstava kako bismo zadržali dosta visok društveni
standard, ta su izdvajanja svake godine potrebna, sve veća i veća. To je naša intencija.

E sada, kako da mi to osiguramo ?
Potrudili smo se, razgovarali smo sa više ljudi koji se bave takvim poslom u nekim drugim 

gradovima i došli smo do zaključka da postojeći detaljni plan uređenja Valkana je naprosto zastario.
Njega treba mijenjati, treba ga prilagoditi današnjem vremenu, današnjim potrebama, kako bi to 
područje samim time postalo nešto atraktivnije i kako bismo na taj način mogli privući privatni 
novac umjesto da trošimo javni novac.

Vi sami znate da smo se potrudili i čitavu onu zonu izradom novoga plana, gdje se planira 
izgraditi i novi sportski hotel i neki drugi plažni objekti, kako bi to područje dobilo jednu dodatnu
vrijednost. Nama je želja i intencija i to ćemo na jednoj od slijedećih sjednica Gradskog vijeća 
vama vijećnicima predložiti, za što sam već pročelnika Giordana Škuflića i zadužio, da se pokrenu 
izmjene detaljnog plana uređenja ili ako službe procijene da se on kao takav ukine i izradi 
kompletno novi, kako bismo osvježili to područje sa novim sadržajima koje, ja sam duboko uvjeren, 
ovaj grad ima dobru perspektivu, će naći interes i privatnog kapitala, ljudi koji ovdje žive, koji 
znaju to raditi, umjesto da trošimo proračunski novac.

 Dakle, mi ćemo se potruditi, normalno, i ove godine putem naših komunalnih društava 
dotjerati to područje, urediti ga, ali jedan veći financijski zahvat, a govorimo o iznosima između 7 i
10 milijuna kuna, ja bih ipak bio sretniji ukoliko bi taj novac mogli naći na tržištu, ukoliko bi netko 
od privatnika to htio učiniti, nego da tako veliki iznos trošimo iz Gradskog proračuna.

Nadam se da sam vam odgovorio na pitanje i zahvaljujem na prijedlogu za poboljšanja
stanja u prometu. Siguran sam da će nadležni pročelnik već sutra reagirati.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Gospodine Prhat hoćete vi uzeti riječ.
Odgovorio vam je Gradonačelnik u ime pročelnika. 
Gospodine Lasiću jeste li zadovoljni odgovorom Gradonačelnika ?

IVAN LASIĆ :
Zahvaljujem na odgovoru.
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Nadam se da ćemo stvarno imati sreće u ovom vremenu da se pojavi netko tko će uložiti u 
taj projekt nakon izmjene plana uređenja Valkana.

Hvala lijepa.

ROBERT CVEK :
Hvala lijepa gospodine Lasiću. 
Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Luka Blagović.

LUKA BLAGOVIĆ :
Poštovani predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici, moje je pitanje upućeno pročelniku

Upravnog odjela za prostorno planiranje pročelniku Giordanu Škufliću, vezano je za zahtjev za
legalizaciju.

Naime, zanima me koliko je zahtjeva za ozakonjenje objekata ili nezakonito izgrađenih 
zgrada do danas pristiglo i koliko ih je uspješno riješeno, ako znamo da je nadležno Ministarstvo
dalo rok lokalnim samoupravama da do kraja 2015. godine riješe minimalno 80 % zaprimljenih
predmeta, te koliko je praznih ili nepotpunih zahtjeva pristiglo i koliko oni zapravo utječe na sam 
plan izvedbe. Hvala. 

ROBERT CVEK :
Hvala vijećniku Blagoviću.
Pročelniče Škufliću izvolite, imate riječ.

GIORDANO ŠKUFLIĆ :
Srdačan pozdrav svim prisutnima.
Zaprimili smo u periodu kada su se zaprimali ti predmeti za legalizaciju, 5.688 predmeta

sveukupno. Riješeno je do sada oko 650 predmeta s time da još 80-tak predmeta čeka 
pravomoćnost. To je ukupan zbor do sad riješenih predmeta..

Oko 2500 predmeta je stiglo u zadnjem roku, zadnjih par dana, potpuno praznih i mi ćemo u 
postupku, naputak je Ministarstva da se to rješava jednim redoslijedom. Znači, može se preskakati. 
Mi ćemo kada dođemo na taj nivo morati ponoviti, pokrenuti kompletan postupak pribavljanja, 
obavještavanja građana da u biti dostave potpunu dokumentaciju kako bi se to moglo rješavati. 

Imamo još oko 370 predmeta, koji su na obračunu naknade u drugom Upravnom odjelu za 
komunalni ustav i imovinu, kod gospodina Damira Prhata. Mislim da imamo jedan hodogram 
aktivnosti zadovoljavajući, ali ja bih ovim putem, ako je ikako moguće, pozvao građane grada Pule 
koji su predali zahtjeve , a znaju da su predali zahtjeve prazne, da nam se jave ako treba za koju 
sugestiju ili pomoći, da jednostavno se angažiraju oko prikupljanja svih potrebnih dokumenata, jer 
samim tim skratit ćemo naš dio posla kada mi njih moramo obavještavati da je rok 60 dana za
dostavu. Ja ih umoljavam da jednostavno se jave našem Upravnom odjelu i da vide što im je
potrebno i da im pomognemo da dostave kompletnu dokumentaciju. 
Hvala. 

ROBERT VEK :
Zahvaljujem pročelniku Giordanu Škufliću..
Gospodine Blagoviću imate riječ.

LUKA BLAGOVIĆ :
Zadovoljan sam odgovorom. 
Zahvaljujem.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem. 
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Slijedeće pitanje postavlja gospodin vijećnik Danijel Ferić.

DANIJEL FERIĆ :
Zahvaljujem predsjedniče, dobar dan svima, buon giorno a tutti.
Ja bih imao dva pitanja za gospodina Gradonačelnika Grada Pule.

Prvo pitanje.
- U koliko predstečajnih nagodbi sudjeluje Grad Pula na današnji dan,
- koja su utvrđena potraživanja, 
- koliko će se otpisati po predstečajnim nagodbama i 
- koliko će se naplatiti i u kojem roku.

Drugo pitanje, također za gospodina Gradonačelnika Grada Pule.
Prilikom sastavljanja izjave o fiskalnoj odgovornosti za proračunsku 2012. godinu jesu li 

uočene slabosti i nepravilnosti.  Zahvaljujem.

ROBERT CVEK :
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MIETIĆ :
Zahvaljujem na pitanju.
Pismeno ću vam dostaviti odgovor.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 
Gospodine Feriću imate riječ. 

DANIJEL FERIĆ :
Molio bih samo vezano za izjavu o fiskalnoj odgovornosti da se dostavi popunjeni upitnik

bez priloga, Plan otklanjanja slabosti i nepravilnosti, Izvješće o otklonjenim slabostima i
nepravilnostima utvrđeno prethodne godine i mišljenje unutarnjih revizora o sustavu financijskog
upravljanja i kontrola za područja koja su bila revidirana u prethodnoj godini.
Zahvaljujem.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Danijelu Feriću.
Slijedeće pitanje postavlja Elena Gattoni Stepanov.

ELENA GATTONI STEPANOV :
Dobar večer svima, buona sera a tutti.
Ja imam jedno pitanje za zamjenicu Gradonačelnika u svezi prevencije suzbijanja upotrebe

droga. Nažalost u medijima često spominju kako je Pula grad u kojem je velika zastupljenost 
konzumiranja droga, kao kriminalitet povezan s tim. Teško je uopće obuhvatiti cjelokupnu 
problematiku. No, ono što mene posebno zanima je konzumiranje droga kao oblik delinkventnog 
ponašanja maloljetnika. A da je uvijek bolje spriječiti nego liječiti to već znamo svi. I stoga sam s 
velikom radošću pročitala da je Vijeće za komunalnu prevenciju Grada Pule donijelo Operativni 
plan za 2014. godinu za prevenciju droga, koji obuhvaća u velikom dijelu upravo maloljetnike, pa 
vas molim da nam kažete što se Operativnim planom podrazumijeva, što se obuhvaća i što se čini. 

Hvala. 

ROBERT CVEK :
Poštovana zamjenica Gradonačelnika izvolite, imate riječ. 



11

ELENA PUH - BELCI :
Poštovani predsjedniče, poštovani vijećnici. Zahvaljujem na pitanju.
Radi se o slijedećem.
Vijeće za komunalnu prevenciju tijelo je Gradonačelnika i usmjereno je na programe, 

preventivne programe, koji podižu kvalitetu života u gradu Puli, podižu sigurnost u gradu Puli i 
smanjuju kriminalitet.

Ovo je drugi saziv Vijeća za komunalnu prevenciju, osnovali smo ga prije 4 mjeseca i 
donijeli smo Operativni plan s jednim od prioriteta, a to je upravo ovisnost kod mladih i kod djece.

Prošle godine, odnosno 2012. godine dvije institucije, Zavod za javno zdravstvo, 
Ministarstvo unutarnjih poslova, provele su istraživanja upravo među mladima u Istarskoj županiji i 
jedan od lošijih pokazatelja tih istraživanja su upravo ta rizična ponašanja djece i mladeži i ovaj
saziv Vijeća, posebna pažnja prema svim ostalim aspektima, vandalizma, nasilje, sigurnost u 
prometu, pridaje upravo prevenciji i preventivnim programima.

Ja ću istaknuti samo tri, iako je cijeli Plan na našim web stranicama, a reći ću konkretno da 
ove godine po prvi put Vijeće za komunalnu prevenciju osiguralo financijska sredstva u Proračunu 
za 2014. godinu, da smo ugovorili jednu vrlo dobru i dobro ocjenjenu edukativnu predstavu za sve 
osnovne škole na području grada Pule, konkretno za sedme razrede i njihove učenike i njihove 
roditelje, da smo zajedno sa Domom za odgoj djece i mladeži izradili jedan poseban edukativni 
program, koji će biti smješten kao izvaninstitucionalni program po mjesnim odborima na području
Grada Pule, da smo pokrenuli također i podržali prošlogodišnji projekt Ministarstva unutarnjih
poslova i rekla bih da su to vrlo konkretni projekti koje ovo Vijeće podržava i financira.

Koristim priliku da se zahvalim svim članovima Vijeća i koristim priliku da pozovem sve 
vijećnike da, ukoliko imaju neke prijedloge, sugestije, da nam predlože, jer ovo Vijeće može biti
jako dobra platforma za međusektorsku suradnju, za partnerstvo i vjerujem da će i u budućem 
razdoblju imati vrlo odlične podatke.

ROBERT CVEK : 
Zahvaljujem gospođi zamjenici Gradonačelnika.
Gospodine Gradonačelniče izvolite imate riječ. 

BORIS MILETIĆ :
Samo sam htio nadopuniti zamjenicu Gradonačelnika i informirati vas da je upravo na tu

temu nedavno održana koordinacija gradonačelnika istarskih sa Županom i načelnikom Policijske 
uprave, gospodinom Cestarom, gdje je upravo razmatrana ova problematika, zajedno sa našom
Službom za prevenciju ovisnosti, gdje smo analizirali te podatke i zaključci sa te koordinacije jesu
takvi da što se tiče ovisnika o teškim drogama, dakle, u principu na području Istarske županije, pa 
tako i Grada Pule, u posljednjih nekoliko godina ta brojka u principu stagnira.

No, ono što je isto tako bitno za istaknuti je da, osim ovisnosti o teškim drogama, pa i lakim 
drogama, sve veći problem u našem društvu predstavljaju ovisnosti o alkoholu. Nažalost, kod naše 
mlađe populacije ovisnost o kockanju, o klađenju, vidite i sami koliko djece, umjesto da onih 10 ili 
15,00 kuna potroše za panin, to ostavljaju nekakvoj kladionici. Tako da mislim da ćemo itekako 
ubuduće morati voditi sve više računa o tome na način da potičemo upravo prevenciju.

A što je prevencija ?. 
Prevencija je ono što, poštovani vijećnici, svaki put kada podržavate Proračun, u njemu 

osiguravamo sredstava za sport, izdvajanje za kulturu, izdvajanje za izvanškolske aktivnosti. To su 
upravo sadržaji koji našu djecu, umjesto da budu na ulici, usmjeravaju ka pravom ispravnom životu. 
I zato vam zahvaljujem da sve ove godine podržavate Proračun Grada Pule, koji upravo u sebi
sadrži značajna sredstva. Ja sam uvijek isticao da iz Proračuna Grada Pule daleko najviše sredstava 
ide na društveni standard i društvene djelatnosti, kako bi našim sugrađanima upravo dali 
mogućnosti da se pravilno, zdravo razvijaju, kako bi se pošasti modernog dobra u što većoj
mogućoj mjeri maknuli. 
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Ali, ono što je bitno, da je i nakon ovih posljednjih zbivanja koji su se desili u Policijskoj
upravi, načelnik je rekao da je sustav stabilan, da je to u principu snaga sustava, koja uspjela 
prepoznati pojedince koji, umjesto da hvataju kriminalce, bavili su se tim nedopustivim poslom. 

I ono što je bitno, ja sam u ime Grada Pule, znajući da postoji već dugi niz godina problem
sa popunjavanjem kadrova u policiji, konstantno imaju nedostatak broja djelatnika, ponudio sam se 
da u onoj mjeri koliko Grad Pula može pomoći, da li sa nekakvim kadrovskim stanom za jednog
takvog inspektora ili više njih, da li na bilo koji način, možemo pomoći kako bi se bolje ekipirali. 
Jer, osim intervencije, bitno je u konačnici i ovaj represivni dio, a to je posao naše policije. 
Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 
Gospođo Gattoni imate riječ. 

ELENA GATTONI STEPANOV :
Ja se zahvaljujem .
Mislim da je ovo zaista hvalevrijedan program, jer znamo da nema drugog načina, nego 

početi od najmlađih, čak možda i petih razreda, nikada nije kasno. Možda bi trebalo i spustiti 
granicu prema mladima. U svakom sam slučaju zadovoljna s programom. Mislim da trebamo biti 
ponosni što imamo ovakve programe. Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospođi Stepanov.
Slijedeće pitanje postavlja vijećnica Elena Vian.

ELENA VIAN :
Dobar dan, dobar večer svima, buona sera a tutti.
Ja bih imala jedno pitanje i jedan prijedlog.

Prvo pitanje upućujem ga pročelniku Upravnog odjela za prostorno planiranje, gospodinu
Giordanu Škufliću.

Pitanje vezano uz gradnju bazena o kojem se puno priča, a nikako da vidimo te bazene u
našem gradu. Pošto sam prisustvovala javnoj raspravi o Generalnom urbanističkom planu u Circolu 
glede grada Pule, glede bazena, pričalo se da bi bazen trebao biti dužine 33. Opet se spominje bazen 
na Monumentima, opet se spominje ta lokacija, te se priča o bazenu veličine dužine 33 metara,
nakon što se sa plivačkim klubovima dogovorilo da će se raditi o olimpijskom bazenu. Zanima me 
da li je odlučeno, da li je to konačna odluka, da li će se o tome još razgovarati, tko je odlučio da će 
bazen biti dužine 33 metara, a ne 50 metara podijeljeno na 25, 25, da što više plivača ima što bolje
treninge, pošto znamo da naši plivači su stvarno, usprkos što nemaju dobre uvjete, dobri plivači. 

A druga stvar, prijedlog.
Županijska skupština Istarske županije je donijela Deklaraciju o suzbijanju svih oblika

diskriminacije, a kako smo nedavno imali dva velika ispada sa strane neozbiljnih pojedinaca, kao 
što znamo šaranje ćirilične ploče na zgradi Vijeća srpske nacionalne manjine i skandiranje na 
nedavnoj utakmici Istre «Za dom spremni», predlažemo da Gradsko vijeće na slijedećoj sjednici
također usvoji Deklaraciju, kao što je to bilo sa Deklaracijom o regionalnom ustroju RH i 
jedinstvenosti Istre i na taj način pošalje poruka svim našim građanima. 

Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospođi Vian. 
Gospodine Gradonačelnik će odgovoriti na pitanja.
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BORIS MILETIĆ : 
Ja vam se zahvaljujem na prijedlogu i drage volje ću uputiti takav prijedlog Gradskom vijeću.
Kad govorimo o izgradnji bazena, mi govorimo o javnom bazenu, to je dužnost gradske uprave 
izgraditi javni gradski bazen, koji će imati upravo one dimenzije koje smo dogovorili sa plivačkim 
klubovima, sportašima, rekreativcima ovoga grada.

A pitanje Monumenata je pitanje izgradnje jedne privatne investicije. Meni je doista drago 
što je koncesionar toga područja u svojem razvojnom programu predvidio i tu mogućnost.
To govorim stoga, i vraćam se možda malo u povijest, jer kada smo govorili na koji način 
inkorporirati biše vojne zone u gradsko tkivo grada Pule, tada smo se , bio je drugi saziv, na ovome
Vijeću usuglasili da jedini način na koji možemo napraviti da to postane dio grada su upravo 
sadržaji, sadržaji koji će biti u funkciji 365 dana u godini. U protivnom. teško da ćemo moći sa 
samo turističkim aktivnostima imati područja Katarine, Monumenata, Hidrobaze, ako želite, sutra 
Muzila, kao područja grada Pule, područja gdje se grad Pula može širiti. I u projektnoj 
dokumentaciji koju su radili investitori koji su dobili koncesiju na tom području, oni projektiraju
bazen od 33 metara, ali ne bih volio da se to brka sa pojmom i s onim što smo mi unutar grada 
dogovarala, a upravo kako bi bazen izgradili, znate i sami da smo pokrenuli izmjene Prostornog 
plana, duboko vjerujem da će biti usvojene od strane ovoga Gradskoga vijeća, kako bi se omogućila 
izgradnja bazena na Valkanama. 

Isto tako u pregovorima smo za izradu jedne studije izvodljivosti, kao i aplikacije, kako 
bismo pokušali i za gradnju bazena, ukoliko je to ikako moguće, dobiti dio financiranja iz fondova
Europske unije.

 Ono na čemu ja insistiram i na tome ću sigurno insistirati, i da to bude funkcionalni bazen, 
koji se može maksimalno koristiti, ali s druge strane bazen koji će na Proračun Grada Pule reagirati
na način da se ne uguši sav ostali sport. Znate i sami da održavanje bazena ima svoju cijenu. Ja sam 
uvjeren da to ovaj grad može podnijeti, ali daleko od toga da trebamo graditi nekakve monumente, 
zgrade i bazen od stotinu milijuna kuna. Mislim da se to može napraviti sa manji iznos novaca
bazen koji će biti tih dimenzija da može biti pregrađen i u onom trenutku vršnog opterećenja, 
funkcionirati kao dva bazena defakto, jer korištenje bazena je ipak limitirano najviše određenim 
satima. To su upravo poslijepodnevni sati od 16,00 sati, pa negdje do 21,00 do 22,00 sata. I cilj je 
imati takve dimenzije bazena, koji će omogućiti najveći mogući broj korisnika u tim vremenima
vršnoga opterećenja.

Nemojte misliti da na tome ne radimo, radimo itekako, barem do sada što je ova gradska 
uprava obećala svojim građanima sve smo izvršili, izvršit ćemo i ovaj projekt.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem Gradonačelniku na odgovorima.
Gospođo Vian imate riječ.

ELENA VIAN :
Zahvaljujem se Gradonačelniku. Ja sam samo htjela podcrtati da je na portalima pisalo 

gradski bazen kada se ticalo izgradnje bazena na Monumenata, pa sam samo htjela pojasniti, ali
odgovor je bio sasvim jasan i s time se zahvaljujem. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem se gospođi Vian.
Slijedeće pitanje postavljan gospodin Alen Damijanić.

ALEN DAMIJANIĆ :
Poštovani predsjedniče, poštovane vijećnice i vijećnici, spetabili consiglieri.
Ja imam dva pitanja.
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No, prije nego što ih postavim, dozvolite mi samo da čestitam na napornom radu koji se radi
u programima o sprečavanju o prevenciji same droge. Mi smo o tome upozoravali u javnosti, ja sam 
rekao u javnosti da ću to i na sjednici Gradskog vijeća reći. Nakon toga dobili smo poruke od 
Župana koji je sa načelnim policije odradio razgovore. Danas smo čuli da postoje niz različitih 
programa i stvarno to su riječi utjehe koje možemo čuti . 

I još jedna pohvala na iznimnom radu koji se radi i koji se očito i pojačao u tom smjeru.
Ali imam s onim što ću danas pitati dva osnovna pitanja vezana uz sam promet, a to je 

pitanje koje sam već postavio prije nekoliko mjeseci unazad, građani me pitaju: što je sa velikim 
kružnim tokom u Šijani. On je danas funkcionalan, operativan, velik je, prekrasan je. Nakon toga je 
raspisan javni poziv, pitali su se građani, i moje prvo pitanje je upućeno kolegi Giordanu Škufliću, 
pročelniku Upravnog odjela za prostorno uređenje, da nas obavijesti u kojem smjeru ide taj kržuni 
tok. 

Drugo pitanje nastavlja se upravo na taj veliki kružni tok u Šijani, izgradnja četverotračne 
prometnice, koja se spaja na Stanciji Peličeti. Znamo da će to biti jedna prometnica, koja će dati
gradu Puli jedan velik i zaslužen ulaz koji ima od strane Ipsilona, ali bojim se, ono što me građani 
pitaju je da će to također izazvati sutra neke gužve. A da mi to građanima objasnimo moje drugo 
pitanje je usmjereno kolegi Damiru Prhatu, da nam kaže u kojoj je fazi izgradnja te prometnice, u 
kojem smjeru to ide.

 A ono što želim predložiti je, a da mi se pokuša, jer pretpostavljam da danas nećemo dobiti 
pisani odgovor, da se razmotri činjenica da se na semaforima u gradu uvedu brojači sekunde. Ono 
što mnogi od nas kada stojimo u prometu gradu upravo u određenim gužvama, mislimo da možemo
proći kroz crveno, a znamo da to crveno nikako ne prestane dok ne dođe zeleno, taj jedan brojač
sekundi ujutro kada idemo na posao će nam možda smanjiti nervozu i vjerujem da takva investicija, 
koja je za dobrobit građana, neće možda biti prevelika Gradu, pa molim da se ispitaju dvije
varijante. Jedna je da se uvedu brojači sekunde na svim semaforima u gradu, a druga da se uvede, 
ako je to veliki financijski izdatak, znamo da je vrijeme krize, da se ti brojači sekundi barem uvedu 
u uži centar grada gdje su velike gužve, tako ako možemo tim jednim malim potezom pomoći 
našim građanima da se stvara manje nervoze na samim semaforima.
Hvala lijepa.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodin Alenu Damijaniću.
Na prvo pitanje odgovoriti će pročelnik Giordano Škuflić.

GIORDANO ŠKUFLIĆ :
Hvala na pitanju.
Javni poziv je još u tijeku. Mi smo do sada zaprimili u Uredu u našem gradu Puli oko 

tridesetak zahtjeva građana. Vjerujemo da će biti još zahtjeva o kojima će se raspravljati i 
razmatrati, odrediti neke smjernice na koji bi se način trebao urediti taj velik kružni tok. 

Vjerujemo da će aktivnosti građana biti još u tom smjeru i bilo bi poželjno da bude što više 
toga da možemo imati teži posao, samim time slađi, ali evo za sada smo dobili oko tridesetak
prijedloga, sugestija, u nekim detaljima ima raznih viđenja kako se kružni tok treba urediti.
Kada budemo zaključili javni poziv mi ćemo napraviti jedan rezime, jedno malo izvješće.
Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem pročelniku Giordanu Škufliću.
Na drug pitanje odgovorit će pročelnik Upravnog odjela za komunalni ustav i imovinu,

Damir Prhat.
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DAMIR PRHAT :
Gospodine predsjedniče, gospođe i gospodo vijećnici, dobar večer svima.
Nakon izgradnje kružnog toka u Šijani predstoj nam izgradnja dionice od Šijane do Stancije

Peličeti.
Na početku odmah bih želio istaknuti da je javni natječaj još uvijek otvoren što znači da 

odluka o odabiru izvođača nije dostavljena svim izvođačima, tako da očekujemo da ukoliko ne bude 
žalbenog postupka da bi radovi na samoj izgradnji te dionice mogli početi negdje krajem ožujka
mjeseca.

Što se tiče samih gužvi već je samim natječajem definirano fazno izvođenje radova na način 
da bi se najprije izgradili kružni tokovi kod Merkatora i u Stanciji Peličeti, a da bi se promet odvijao
postojećom dionicama, paralelno bi se gradile nove dvije trake, nova dionica, i u određenom
trenutku bi se promet preusmjerio na novu dionicu, dok bi se ovdje postojeća dionica u potpunosti
rekonstruirala. I vjerujem da bi se na taj način, koliko god je to moguće, izbjegle gužve u 
prometovanju i da bi na kraju krajeva cjelokupan objekt mogao biti pušten u funkciju.

Rok za izvođenje radova je predviđen u vremenskom periodu od šest mjeseci.
Što se tiče tajmera koji nam pokazuje vrijeme na semaforiziranim raskrižjima do promjene 

stanja na semaforu, oni u svakom slučaju predstavljaju određenu dodatnu opremu . Međutim, isto
tako treba istaknuti da su oni bili predmet analize i statistike su pokazale, barem koliko mi imamo 
informacije, da na raskrižjima gdje su uvedeni takvi brojači sekundi, da je bio povećan broj
prometnih nezgoda. Što je tome razlog, vjerojatno, ostaje struci da ispita. Međutim, preporuka je i 
sa međunarodnih kongresa koji su održani na temu prometa, da se isti ne postavljaju. Sada sigurno 
da to predstavlja jedan određeni dodatni trošak. Mi nismo istraživali, u svakom slučaju možemo 
vidjeti koji je to trošak što se tiče unapređenja ili postavljanja istih. Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem pročelniku Damiru Prhatu.
Gospodine Damijaniću imate riječ. 

ALEN DAMIJANĆ :
Zahvaljujem na odgovor i drago mi je da nećemo imati neke možda i velike gužve kao što je 

sada ovdje najavljeno, ali ja bih ipak da mi se dostave podaci o tim tajmerima. Vjerujem da su ti 
međunarodni kongresi referentne osobe, ali činjenica je da ih mnogi gradovi u Hrvatskoj imaju, kao 
i u susjednim zemljama, pa vjerujem da ni ti gradovi nisu baš toliko neodgovorni, da su toliko 
odgovorni da bi ih skinuli ako je takav slučaj.

Evo, samo toliko, Molim da me se o tome izvijesti. Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Alenu Damijaniću. 
Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Mauricio Licul.

MAURICIO LICUL :
Dobar večer svima. 
Kao što znate na prošloj sjednici na Gradskom vijeću sam bio postavio pitanje u vezi

dimovoda unutar zgrade na Verudi 17, gdje živi oko 700 ljudi. Tražio sam od gospodina Igora 
Staroga odgovor zai što prije rješavanja tog problema, obzirom da građani žele se spojiti na novi 
plin, što je interes Grada Pule i samih građana. Herculanea radi razloga koje je gospodin Igor Stari
naveo onemogućilo se spajanje na dimovoda, te se uvijek traži da građani izrade i srede cjelokupnu 
dokumentaciju. Znate da je na strani građana stalo i nadležno Ministarstvo, pa sam stoga bio tražio
od gospodina Igora Staroga objašnjenje i razloge zašto se građanima onemogućava spajanje na 
dimovode i zašto se Stroj plinari onemogućava dodatni broj priključaka.
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Po odgovoru gospodina Igora Staroga na zadnjoj sjednici Gradskoga vijeća dalo se vrlo
jasno čuti, kao što je i rekao, da je uputio upit nadležnom Ministarstvu da se konačno riješi taj 
problem. To je čak i medijski par puta izjavio. Ja sam to prihvatio. Zadnji put na sjednici Gradskog 
vijeća je rečeno da su naišli, citiran, na izbušene dimovode, da su to isto u nadležno Ministarstvo
uputili, uz dodatno objašnjenje nalaza u vezi tih dimovoda.

Obzirom da se neću ponovno javljati do finalizacije, vjerojatno znate i vi, i danas je bilo u 
medijima od građana, pojedine skupine građana u odnosu na prošli put, od istih tih ljudi, dva dana 
nakon zadnje sjednice Gradskog vijeća kada sam postavio to pitanje, 22.12.2013. godine, su 
navodno dobili informaciju iz nadležnog Ministarstva, da nije zaprimljen apsolutno nikakav dopis
Grada Pule poslije 7 mjeseci, iako je to u medijima i na ovom Gradskom vijeću bilo rečeno. Iskreno 
rečeno meni je to bilo čudno, tako da bih volio da se to što prije riješi. Htio bih samo jednu ponovnu 
javnu potvrdu od gospodina Igora Starog da je taj zahtjev upućen davno prije sjednice Gradskog
vijeće od 22.12.2013. godine, kao što je u medijima isto tako od gospodina Igora Starog puno puta 
navedeno, te bih volio znati ustvari kada očekujete da će se konačno taj problem riješiti, kako se
građani više ne bi uznemirivali radi toga. 

Evo, toliko. Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Mauriciu Liculu.
Gospodine Igore Stari izvolite, imate riječ. 

IGOR STARI:
Slobodan sam pročitati kada smo uputili dopis Ministarstvu graditeljstva jedan dopis i MUP-u.
Radi se o zakonskoj regulativi, koja je u ingerenciji dva ministarstva. Jedan je Ministarstvo 

unutrašnjih poslova sa Zakonom o zaštiti od požara i zapaljivim tekućinama, a drugi je Zakon o
gradnji, odnosno teško tumačiva tehnička norma za koju mi smatramo da je treba primjenjivati, koja 
je danas u upotrebi.

Mi smo dopis Ministarstvu uputili 26.11.2013. godine, konkretno sada ovdje nemam drugi 
dopis koji smo uputili MUP-u, ali isto tako negdje u to vrijeme. Odgovore Ministarstva dobili smo
14. siječnja 2014. godine, i to od Ministarstva graditeljstva i prostornog uređenja. Ja sam osobno
razgovarao sa pomoćnikom ministra, gospodinom Orkanićem, i dobili smo od MUP-a, također sam 
razgovarao osobno sa načelnikom sektora Augustom Aličićem iz MUP-a, odnosno načelnika 
sektora inspekcijskih poslova za navedenu problematiku.

 Ukratko, ono što kažu u odgovoru Ministarstva. Možda bi bilo najbolje da ja to pročitam.
«Ovo Ministarstvo sa dopisom u svezi postupanja tijekom kontrole dimovoda obzirom da se 

u Puli intenzivno obavljaju radovi na plinofikaciji, odnosno priključivanja objekata na zemni plin 
koji su izgrađeni prije nekoliko desetljeća, odnosno prije objave tehničkog propisa za dimnjake u 
građevine o kojima pričamo. S tim u vezi mišljenja smo i dalje koje smo naveli u našem dopisu
broj, to je dopis što su građani uputili, da se u konkretnom slučaju ne radi o promijeni vrste 
energenta, što mi također tvrdimo, već se samo prelazi sa gradski na prirodni zemni plin, te u skladu 
s odredbama Zakona o zapaljivim tekućinama i plinovima, nije potrebno izrađivati novu projektnu 
dokumentaciju već se može prihvatiti projekt plinske instalacije izrađene u sklopu projektne 
dokumentacije u postupku izgradnje građevine ili plinske instalacije, što znači da iz istog projekta
treba prihvatiti date proračune i tehnička rješenja. Međutim, ukoliko zatečeno stanje ne odgovara 
projektiranom zbog na primjer narušenih tehničkih svojstava dijelova plinske instalacije što 
podrazumijeva i stanje dimnjaka u konkretnom slučaju ili se promijenio način i vrsta priključenih
trošila na dimnjak i slično što je suprotno prije spomenutoj odobrenoj projektnoj dokumentaciji, 
svaku promjenu ili odstupanje treba zasebno ocijeniti i predložiti mjere do dovođenja u prijašnje 
stanje ili čak zabrane uporabe predmetne plinske instalacije kako bi uporaba plinske instalacija bila 
ispravna, odnosno sigurna za korisnike predmetne instalacije.“
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Prema tome zahtjev za izradu novih proračuna i projektne dokumentacije, po nama, nije
opravdan ukoliko je samo utemeljen na novo prihvaćenim normama u gore navedenom u tehničkom
propisu»

Slično odgovara i Ministarstvo graditeljstva s time da nas ono onda traži da uputimo 
dokumentaciju o normama koje su bile važeće kada su se zgrade gradile i ove koje su sada na snazi. 

Ja bih samo htio reći jednu stvar. 
Djelatnost Dimnjačara u Pula Herculanei nije ovlaštena davati nalaz u smislu da li on 

zadovoljava ili ne zadovoljava. Mi se pridržavamo ovih dopisa od Ministarstva što proizlazi. Oni 
zahtijevaju da se utvrdi da li je zatečeno stanje jednako projektnoj dokumentaciji na osnovu koje je 
dobila uporabnu dozvolu. Mi smo napravili nalaz dotičnih zgrada i cjelokupni taj materijal smo 
uputili Ministarstvu. I zato je u ovom ugovoru i rečeno da se, ukoliko je došlo do promjena u 
odnosu na prethodnu dokumentaciju, predlože mjere da bi se isto otklonilo i da bi se omogućilo
spajanje na te dimovode. 

Ono što je praksa u Puli, a stupili smo u kontakt i sa Zagrebom i sa Rijekom i sa Čakovcem, 
ista stvar je, utvrdi se zatečeno stanje, traži se od ovlaštenog projektanta da se utvrdi kakvo je stanje 
u odnosu na prethodno, odnosno da li ti plinovodni kanali zadovoljavaju. Mi smo nakon ovih dopisa
zatražili od upravitelja zgrada da nam se dostavi originalna projektna dokumentacija kada je 
dobivena uporabna dozvola. Vjerujte mi, to je jako teško za te zgrade, jer je prošlo jako puno 
godina. Po arhivama smo tražili dokumentaciju i od suda. 

Kada smo dobili tu dokumentaciju, zatražili smo od ovlaštenih projektanata ponudu da oni 
naprave, analiziraju to stanje. Nažalost, u gradu Puli ni jedan projektant se nije htio javiti. Dobili 
smo ponude iz Rijeke. Čekamo još jednu ponudu iz Pule. Ja ne znam zašto ovlašteni projektanti u
Puli se ne javljaju na takve stvari.

Dakle, ja sam i u prethodnom izlaganju rekao, svatko je dužan preuzeti odgovornost za svoj dio.
Pula Herculanea, Dimnjačarska služba, što ste naveli dopisom, nije ovlaštena to raditi. To je 

uloga ovlaštenih projektanata. Meni je žao što ispada da mi namjerno ne želimo spojiti te ljude na 
taj dimovod. Ja isto tako mogu razumjeti i shvaćam da smo 30 godina imali mogućnost korištenja 
tog plina, a da sada sa prelaskom na drugi plin, praktički isti energent, to nemamo. Ali iz ovih 
dopisa se jasno ukazuje da netko mora dati ovlaštenje da se ti ljudi spoje. Znači, neka struka, neki 
projektant, i to sada pokušavamo napraviti.

Ja se nadam da je bolje mjesto ne prepucavanje preko medija, nestručni ovi, nestručni oni, da
sjednemo svi zajedno sa grupom građana, sa stručnjacima. Pozvali smo projektante u međuvremenu 
u Pulu, razgovarali smo s njima i oni daju ista praktična mišljenja koje je dalo i Ministarstvo, čak se 
traže i dodatna mjerenja. Nismo mi ti koji dajemo to, nego ovlaštene projektne kuće.

Evo, toliko. Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu direktoru Herculanee. 
Gospodine Licul izvolite, imate riječ. 

MAURICIO LICUL :
Zahvaljujem s moje strane. Puno stvari ste rekli.
Spominjete da ste 26.11.2013. uputili zahtjev Ministarstvu. Dana 24.12.2013. godine, evo

vam dokaz, da ste to uputili Ministarstvu. To nije točno što govorite, da ne kažem neku ružniju riječ 
za ovom govornicom.

Što se tiče tumačenja raznoraznih stvari, ono što bih ja skratio ono što ste vi rekli da su 
građani u pravu i da nalaz o probušenim dimnjacima, koje citiram vam, a to se može provjeriti i u 
današnjem zapisniku, kažem zapisniku, koje su vaše stranačke kolege predložile ovom Vijeću na 
glasanje, jasno se može isčitati da ćete se vi potruditi da nalaz, očito možete i ovlašteni raditi nalaz, 
gdje će se vidjeti da su ti dimovodi probušeni od strane građana.
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Nadalje, osim tog odgovora Ministarstva, koga vi tumačite, ja ću naglasiti, to se desilo
14.06.2013. godine, nije prošlo 3 dana, skoro je prošla zima, ljudi su bili u trošku, prošlo je sedam, 
osam mjeseci. Da se lako isto vidjeti da se taj nalaz ne uzima u obzir ili što vi kažete da tražite 
projektante po Hrvatskoj, po svijetu, po Europi, nemam pojima gdje, nego jednostavno se vidi da 
nikakvi nalazi, kao ispada iz ovoga što piše, nije točno, nisu dostavljeni. Dakle, jedna digresija 
ovdje.

Ja ne da molim, nego tražim da mi se pošalje na kućnu adresu, gdje mi inače šaljete 
materijale, do kraja ovog tjedna sve te upise, odnosno dopise koje ste vi navodno slali u 
Ministarstvo sa cjelokupnim sadržajem i materijalima koje ste slali, jer vi kažete ovdje «vjerujte 
mi», malo je teško vam vjerovati ovo što ste sada ovdje rekli. 

A nadalje, htio bih isto nadopuniti da vi radite u gradskom poduzeću, raspolažete sa
gradskim novcem i sigurno niste plaćeni da biste nekoga uvjeravali, nego da biste nešto radili. Ti 
ljudi čekaju već 8 mjeseci.
Hvala. 

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem vijećniku Liculu. 
Gospodine Stari izvolite, imate riječ. 

IGOR STARI :
Dostaviti ćemo vam kompletnu dokumentaciju.
Mislim da ste izrekli neke stvari koje ne stoje. Ne vidim razloga zašto bih ja trebao ovdje

iznositi neistine da te dopise nisam uputio u nadležno Ministarstvo. Ja sam vam čak rekao da sam 
osobno razgovarao sa gospodinom doministrom i sa načelnikom inspekcijskih poslova u 
Ministarstvu unutrašnjih poslova zaduženom za ovu problematiku. Ali, sve ćemo vam dostaviti, čak
ćemo zatražiti od Ministarstva da nam potvrdi to što smo im poslali.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem direktoru Herculanee.
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MILETIĆ :
Ja bih se malo uključio u raspravu, jer naprosto osjećam potrebu kazati da u ovim teškim

vremenima sigurno nikome nije u interesu ljude tjerati na trošak i to je zadnje što bi netko, da li u 
komunalnom društvu ili gradu htio. Ali, isto tako mislim da nam je svima dužnost na prvome 
mjestu prije troškova čuvati zdravlje ljudi, jer sve je dobro dok nešto ne krene po zlu. A imali smo 
prilike u ne tako davnoj povijesti u našem gradu upravo, nažalost, svjedočiti eksploziji plina, gdje
su neki ljudi stradali, neki su imali oštećen sluh. I na kraju su neki ljudi, ja vjerujem u dobroj vjeri, 
pošteno radili i završili i u zatvor, ako se ne varam iz te iste Plinare.

Ja jesam sazvao za petak sastanak sa svim odgovornima u tom procesu, pozvao sam ljude
koji su se javili, jer nemamo mi apsolutno što kriti od ljudi. I ja ću se potruditi da doista u onoj 
mjeri, koliko to Grad Pula ima ingerencije i naša komunalna društva, ne stvaramo nove troškove
građanima. Ali isto tako ne može se zahtijevati i očekivati od ljudi koji obavljaju svoj posao da krše
bilo koji propis, bilo koji zakon, vjerojatno u dobroj vjeri da pomognu ljudima ako bi to moglo 
rezultirati sutra nekakvim tragedijama, jer nakon toga vjerujem da bi svi zaboravili rasprave sa 
nekakvih vijeća i skupova, onda bi normalno uperili prst u odgovorne ljude koji su tako nešto 
potpisali. 

Prema tome podvući ću to, ovaj petak ćemo imati sastanak, razgovarat ćemo, ali mislim da 
nam je doista dužnost na prvome mjestu sigurnost naših građana i zaštita zdravlja. Nakon toga drugi 
prioritet, koliko god je moguće, smanjiti troškove građanima, što je i interes poduzeća Plinare da 
može imati veći broj korisnika i da može imati veću potrošnju plina što je njima direktan prihod. I
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nema tu tko da radi protiv građana, upravo suprotno. Mi smo krenuli u projekt plinofikacije grada 
Pule u teškim vremenima nakon što je Austro - Ugarska prije 100 godina izgradila plinovod. 
Krenuli smo u taj težak projekt, ne zato da bismo se hvalili tim projektom, nego zato da gradimo 
temelje bolje Pule, jer je sav taj plinovod ispod m ceste. I dan danas mnogi pate u prometu, jer
gradimo plinovod, ali gradimo plinovod da bi naši građani i naše gospodarstvo sutra mogli bolje
živjeti. Zato to radimo, zbog ničega drugoga, tako da mislim da smo itekako pokazali da se znamo 
uhvatiti u koštac s problemima. A i ovaj problem ćemo riješiti, ali sigurno je da netko, odnosno
struka koja je ovlaštena to činiti, mora preuzeti dio odgovornosti i jamčiti da su ti dimovodi ispravni 
kako bi se korisnici mogli priključiti. To netko mora utvrditi. To ne može ni politika ni
politikanstvo, nego samo struka.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Viktor Lazarić. 

VIKTOR LAZARIĆ :
Dobar večer svim prisutnima na večerašnjoj sjednici Gradskog vijeća Grada Pule. 
Pitanje koje ću postaviti upućujem direktoru Pula Herculanea d.o.o. Pula. 
Naime, nedavno je izašao u javnost podatak da je Pula Hrculanea izradila Izvještaj o stanju 

prirode i okolišu u pulskom akvatoriju kao dijela Studije utjecaja na okoliš. Također ta ispitivanja
su poprilično zanimljiva, jer su obradila okoliš. Zanima me da nam direktor Herculanee malo
detaljnije kaže o samom istraživanju i dobivenim rezultatima.
Hvala. 

ROBERT CVEK :
Hvala gospodinu Viktoru Lazariću.
Gospodine Stari izvolite, imate riječ. 

IGOR STARI :
Hvala na postavljenom pitanju.
Radi se o aktivnostima koje su vezane za buduću aplikaciju koja će biti rađena u slijedeću

godinu i pol dana, a odnosi se na takozvani Pula centar. Znači, aplikacija gradnje uređaja za 
pročišćavanje otpadnih voda i ostale kanalizacijske infrastrukture, koju ćemo kandidirati na 
strukturne fondove. Znate da smo kao Grad Pula, s obzirom na osjetljivost recipijenta i veličinu 
grada, odnosno uređaja, obvezni do kraja 2018. godine završiti izgradnju uređaja za pročišćavanje 
otpadnih voda. Slijedom toga u samoj projektnoj dokumentaciji koja će se izgrađivati je sastavni 
dio te dokumentacije naravno, osim samog projekta uređaja, je izrada Studije utjecaja na okoliš, kao 
za cijeli kanalizacijski sustav i sam uređaj. 

Prvi korak u izradi te Studije utjecaja na okoliš je utvrđivanje nultog stanja , odnosno stanja 
okoliša, pogotovo u dijelu gdje se vrši puštanje otpadnih voda. Mi smo objavili natječaj. Na natječaj 
se javio Institut Ruđer Bošković i oni su napravili ispitivanje proacetorija u okolici gdje se vrši
spuštanje otpadnih voda u pulski zaljev, kao što znate kod Valkana negdje takozvani zaljev 
Brankorak na dubini od 30 i nešto metara. 

Ispitivanja su vršena u ljetnim mjesecima kada je najveće opterećenje.
I ono što možemo reći u jednoj rečenici je da stanje samog zaljeva i flore i faune u vrlo 

dobrom stanju i nakon 30 godina što je otpadna voda odlazila na taj uređaj i spuštala se na tom 
mjestu, što je dobra pretpostavka da utjecat će aktivnosti i slijedeće razdoblje, gdje ćemo mi na tom 
istom mjestu proći još jedan ispust, koji je u biti trebao odavna biti napravljen za konačnu količinu 
oborina i gdje ćemo graditi novi uređaj za pročišćavanje otpadnih voda.

I sam izlagač u prezentaciji same Studije, koja je napravljena, izrazio je veliko zadovoljstvo
sa stanjem u samom zaljevu, a ideja koja ide dalje je ta da i za pulski zaljev utvrdimo nulto stanje s 
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obzirom da smo pri kraju gradnje obalnog kolektora i da ćemo cjelokupnu otpadnu vodu voditi 
prema uređaju, više je nećemo spuštati u pulski zaljev, pa bi se kroz godine pratilo kako se vraća 
naš pulski zaljev u neko normalno stanje. 

Evo, toliko. Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem gospodinu Igoru Starome.
Gospodine Lazariću izvolite, imate riječ.

VIKTOR LAZARIĆ :
Zadovoljan sam odgovorom.
I imao bih još jedno malo potpitanje. 
Dakle, ovo bi se sve odnosilo na zaljev Brankorak, ispred pročistača, a nulto stanje koje je

spomenuto za pulski zaljev, dakle, pulsku luku, interesira me otprilike hodogram kada bi se to 
radilo i u kojem periodu bi se to radilo. Hvala.

ROBERT CVEK :
Gospodine Stari izvolite, imate riječ. 

IGOR STARI :
 Intencija je da krenemo ove godine, do kraja godine da se ugovori ta aktivnost kako bismo

snimili stanje prije , možda ča već u ljetnom periodu, kako bismo utvrdili nulto stanje prije početka 
i stavljanja u funkciju obalnog kolektora, da bi kasnije mogli redovno raditi poboljšanja. Hvala.

ROBERT CVEK :
Zahvaljujem direktoru Pula Herculanea d.o.o. Pula Igoru Starom.

S time smo završili sa 1. točkom dnevnog reda – Vijećnička pitanja.
Vijećnici koji nisu stigli postaviti pitanja imati će mogućnost na slijedećoj sjednici.

AD – 2 SVEČANA PRISEGA ČLANA GRADSKOG VIJEĆA (DANIJEL FERIĆ)

Budući je Gradsko vijeće na 6. sjednici primilo na znanje izvješće Mandatne komisije o 
ostavci vijećnika Peđe Grbina i određivanju njegovog zamjenika u Gradskom vijeću - Danijela
Ferića, a koji nije bio prisutan na toj sjednici, predsjednik ROBERT CVEK, poziva zamjenika  
vijećnika Danijela Ferića na polaganje svečane prisege, čiji tekst će pročitati, nakon čega vijećnik 
Danijel Ferić izgovara riječ «PRISEŽEM», te ga moli da nakon toga preda potpisanu prisegu.

Vijećnik Danijel Ferić ustaje, a predsjednik ROBERT CVEK, čita tekst svečane prisege :

« Prisežem svojom čašću da ću dužnost člana Gradskog vijeća obnašati savjesno i
odgovorno i da ću se u svom radu držati Ustava, zakona i Statuta Grada Pule i poštovati 
pravni poredak, te da ću se zauzimati za svekoliki napredak Grada Pule, Istarske županije i 
Republike Hrvatske».

Danijel Ferić izgovara : «PRISEŽEM».

Predsjednik ROBERT CVEK, čestita kolegi vijećniku u Gradskom vijeću.
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AD – 3 USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 6. SJEDNICE GRADSKOG 
VIJEĆA OD 12.12.2013. GODINE

Vijeće je bez primjedbi sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez
«SUZDRŽANIH» glasova, usvojilo 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 6. sjednice Gradskog vijeća od 12.12.2013. godine

AD – 4 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠĆA O STANJU 
SUSTAVA ZAŠTITE I SPAŠAVANJA NA PODRUČJU GRADA PULE 
U 2013. GODINI 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dao DENIS STIPANOV, voditelj Službe zaštite i spašavanja pri

Vatrogasnoj zajednici Istarske županije.
Izvješća nadležnih ranih tijela:

1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, predsjednik: Bruno
Nefat, vijećnici su primili na vijećničke klupe. 

U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je : VIKTOR LAZARIĆ.

Vijeće je sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

Z A K L J U Č A K
o usvajanju Izvješća o stanju sustava zaštite i spašavanja
na području Grada Pule u 2013. godini

AD – 5  DONOŠENJE ODLUKE O:
a) izmjeni Odluke o priključenju na sustav javne odvodnje 
b) izmjeni Odluke o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne odvodnje

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalno 

uređenje i imovinu. 
Izvješća nadležnih ranih tijela :
1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, predsjednik : 
Bruno Nefat, vijećnici su primili na vijećničke klupe. 

Vijeće je bez rasprave i primjedbi sa 21 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova donijelo pod

a) O D L U K U 
o priključenju na sustav javne odvodnje
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Vijeće je bez rasprave i primjedbi sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova pod

b) O D L U K U 
o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne odvodnje

AD – 6 DONOŠENJE ODLUKE O:
a) prihvaćanju predstečajne nagodbe – Magma d.d. Zagreb
b) prihvaćanju predstečajne nagodbe – Institut IGH d.d. Zagreb

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. Uvodno 
obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu. 

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbora za statut i drug opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2.Odbora za plan i financije, potpredsjednica : Gordana Peteršić, vijećnici su primili na klupe.

U raspravi su sudjelovali : DANIEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS-HSLS-
SDA HRVATSKE; u pojedinačnoj raspravi : MARKO MARTINČIĆ, MAURICIO LICUL,
DANIJEL FERIĆ, VALTER BOLJUNČIĆ, MARKO MARTINČIĆ, replika, DANIJEL FERIĆ,
ZRINKO KAJFEŠ, BRUNO NEFAT, VALTER BOLJUNČIĆ, DANIJEL FERIĆ, ALEN 
DAMIJANIĆ, VALTER BOLJUNČIĆ, DANIJEL FERIĆ, BORIS MILETIĆ, odgovori na 
postavljen pitanja.

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točke a) i b), 
te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 4 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 
pod

a) O D L U K U
o prihvaćanju predstečajne nagodbe – Magma d.d. Zagreb

Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 
pod

b) O D L U K U
o prihvaćanu predstečajne nagodbe – Institut IGH d.d. Zagreb

AD - 7 Donošenje Zaključka o:
a) ispravci Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna   
     Statuta Škole za odgoj i obrazovanje Pula 
b) davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole 
     Monte Zaro
c) davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole 
     Vidikovac
d) davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole 
     Stoja

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
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Uvodno obrazloženje je podnijela ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, pročelnica Upravnog 
odjela za društvene djelatnosti. 

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1.Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2.Odbora za društvene djelatnosti, predsjednica Gordana Ferenčić, vijećnici su dobili na klupe.

Bez rasprave i primjedbi, odvojenim glasanjem za točke a), b), c) i d) točke 7.,

Vijeće je sa 21 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH glasova,
donijelo

a)     Z A K LJ U Č A K
o ispravci Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog
Izmjena i dopuna Statuta Škole za odgoj i obrazovanje Pula 

Vijeće je sa 21 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH glasova,
donijelo

b) Z A K LJ U Č A K
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna
Statuta Osnovne škole Monte Zaro

Vijeće je sa 21 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH glasova,
donijelo

c) Z A K LJ U Č A K
    o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna
    Statuta Osnovne škole Vidikovac

Vijeće je sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova
donijelo

d) Z A K LJ U Č A K
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna
Statuta Osnovne škole Stoja

AD – 8 Donošenje Odluke o:
a) razrješenju i imenovanju člana Odbora za izbor i imenovanja 
b) razrješenju i imenovanju člana Odbora za prostorno uređenje, komunalno 

gospodarstvo i stambene odnose
c) razrješenju i imenovanju predsjednika Odbora za plan i financije

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Odbor za izbor i imenovanja.
Obrazloženje za toče a), b) i c) dao je VIKTOR LAZARIĆ, predsjednik Odbora za izbor i 

imenovanja.
8. a) Donošenje Odluke o razrješenju i imenovanju člana Odbora za izbor i imenovanja, 

utvrđuje se da Peđi Grbinu prestaje dužnost člana Odbora za izbor i imenovanja zbog podnesene 
ostavke na vijećničku dužnost dana 3. prosinca 2013. godine te se predlaže vijećnik Ivan Lasić da se 
izabere za člana Odbora za izbor i imenovanja.
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8. b) Donošenje Odluke o razrješenju i imenovanju člana Odbora za prostorno uređenje, 
komunalno gospodarstvo i stambene odnose, analogija je ista, utvrđeno je da je gospodinu Peđi 
Grbinu prestala dužnost člana Odbora te se predlaže vijećnik Danijel Ferić da se izabere za člana u
Odbor za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose. 

8. c) Razrješenje i imenovanju predsjednika Odbora za plan i financije, također predlaže se 
da se gospođa Vera Radolović razrješava dužnosti predsjednice Odbora za plan i financije zbog
podnesene ostavke dana 9. siječnja 2014. godine te se predlaže vijećnik Daniel Ferić da se izabere 
za predsjednika Odbora za plan i financije. 

Budući se za raspravu nije nitko javio predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i 
odvojeno daje na glasanje točke a), b) i c, te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 22 glasa «ZA», bez glasa «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
pod

a) O D L U K U
o razrješenju Peđe Grbina člana Odbora za izbor i imenovanja te imenovanju Ivana
Lasića za člana Odbora za izbor i imenovanja

Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo pod 

b) O D L U K U
o razrješenju Peđe Grbina te imenovanju Danijela Ferića za člana Odbora za prostorno 
uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose

Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo pod 

c)  O D L U K U 
o razrješenju Vere Radolović i imenovanju Danijela Ferića za predsjednika Odbora plan i 
financije 

AD – 9 DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU RAVNATELJICE ISTARSKOG
NARODNOG KAZALIŠTA – GRADSKOG KAZALIŠTA PULA

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za 

kulturu 
 Izvješća nadležnih radnih tijela :

1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić.
2. Odbora za izbor i imenovanja, vijećnici su primili na klupe.

Bez rasprave i primjedbi na prijedlog odluke, 

Vijeće je sa 22 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH glasova, 
donijelo

R J E Š E N J E
o imenovanju ravnateljice Istarskog narodnog kazališta – Gradskog kazališta 
Pula (Gordana Jeromela Kaić)
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AD – 10 DONOŠENJE:
a) Rješenja o imenovanju predsjednika i člana Upravnog vijeća Gradske knjižnice i 

čitaonice Pula 
b) Rješenja o imenovanju predsjednice i članova Upravnog vijeća Pula Film Festivala

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu.

Izvješća nadležnih radnih tijela 
1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2.Odbora za izbor i imenovanja, vijećnici su primili na klupe.

Vijeće je bez rasprave sa 22 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»
glasova, donijelo pod točkom 

a) R J E Š E N J E
o imenovanju predsjednika (Bruno Krajcar) i člana Upravnog vijeća 
Gradske knjižnice i čitaonice Pula (Lucio Pavletić)

Vijeće je bez rasprave sa 22 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»
glasova, donijelo pod točkom 

b) R J E Š E NJ E
o imenovanju predsjednika (Jasna Jaklin Majetić) i članova Upravnog vijeća Pula Film 
Festivala (Antica Pender, Vesna Sajić, Ivan Lasić) 

AD – 11 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIJEDLOGU MRTVOZORNIKA ZA 
PODRUČJE GRADA PULE

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dala ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, pročelnica Upravnog 

odjela za društvene djelatnosti. 
Izvješća nadležnih radnih tijela :

1. Odbora za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2. Odbora za izbor i imenovanja, vijećnici su primili na klupe.

Vijeće je bez rasprave sa 21 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»
glasova, donijelo

Z A K L J U Č A K
o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pule

AD – 12 DONOŠENJE ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA 
FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITIČKIH STRANAKA U GRADSKOM 
VIJEĆU GRADA PULA-POLA ZA 2014. GODINU

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dala JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu.
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Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbor za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić,
2. Odbora za plan i financije, predsjednica Gordana Peteršić, vijećnici su dobili na klupe.

U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su : BRUNO NEFAT, DANIJEL FERIĆ, ZRINKO 
KAJFEŠ, VIKTOR LAZARIĆ, replika, VALTER BOLJUNČIĆ, DANIJEL FERIĆ, replika, 
ARDEMIO ZIMOLO, VIKTOR LAZARIĆ, ispravak krivog navoda, ZRINKO KAJFEŠ, MARKO 
MARTINČIĆ, VALTER BOLJUNČIĆ, ZRINKO KAFEŠ, MARKO MARTINČIĆ, ALEN 
DAMIJANIĆ, ZRINKO KAJFEŠ, BORIS MILTIĆ, odgovori na postavljena pitanja. 

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Odluke o 
raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka u Gradskom vijeću Grada 
Pula - Pola za 2014. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 19 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 

O D L U K U 
o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka u Gradskom 
vijeću Grada Pula - Pola za 2014. godinu

AD – 13 DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI ZA 
STJECANJE UDJELA U KAPITALU DRUŠTVA ULJANIK MARINA D.O.O. 
PULA“ 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule.
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i 
imovinu.

Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbor za statut i druge opće akte, predsjednik : Marko Martinčić.
2. Odbor za plan i financije, predsjednica : Gordana Peteršić. Vijećnici su dobili na klupe.

U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS-
HSLS-SDA HRVATSKE; u pojedinačnoj raspravi: MAURICIO LICUL, BORIS MILETIĆ,
odgovori na postavljena pitanja.

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Odluke o 
davanju prethodne suglasnosti za stjecanje udjela u kapitalu društva Uljanik marina d.o.o. Pula“, te
nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 14 glasova «ZA», 4 glasa «PROTIV» i sa 4 «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 

 O D L U K U 
o davanju prethodne suglasnosti za stjecanje udjela u kapitalu društva 
Uljanik marina d.o.o. Pula
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AD – 14 DONOŠENJE PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA
ZA 2014. GODINU

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je predsjednik Gradskog vijeća ROBERT CVEK, 
koji je ujedno i obrazložio Program rada za 2014. godinu.

U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS-
HSLS-SDA HRVATSKE; u pojedinačnoj raspravi: BRUNO NEFAT, ALEN DAMIJANIĆ.

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Program rada Gradskog
vijeća za 2014. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 

P RO G R A M
rada Gradskog vijeća Grada Pule za 2014. godinu . 

Time je dnevni red 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule iscrpljen i predsjednik ROBERT
CVEK zaključuje sjednicu.

Sjednica je zaključena u 20,05 sati.

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE

ZAPISNIK VODIO PREDSJEDNIK
IVAN KLARIĆ ROBERT CVEK

Klasa: 021-05/14-01/34
Urbroj:2168/01-01-02-02-0206-14-1
Pula, 25.2.2014
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